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Inleiding 
De CDA fractie land van Cuijk heeft 13 april jongstleden kennis genomen van het 
krantenartikel uit het dagblad De Gelderlander met als titel ‘Uitstel nieuwe 
techniekschool’. In het artikel wordt aangegeven dat realisatie van het schoolgebouw 
met de vakopleiding techniek nog jaren gaat duren, door aanhoudende schaarste op 
het elektriciteitsnet. In het artikel lezen we ook dat we als gemeente een faciliterende 
rol hebben gespeeld door een brief te schrijven naar Enexis. Wij als CDA fractie zijn 
teleurgesteld dat de bouw van een maatschappelijk gewenst schoolgebouw uitgesteld 
wordt. Echter we moeten blijven denken in kansen in plaats van bedreigingen. Niet 
alleen brieven schrijven maar ook durven doen! Daarom enkele schriftelijke vragen of 
we als gemeente een dominantere rol moeten aannemen om de realisatie van het 
schoolgebouw te versnellen. 
 
Vragen mede naar aanleiding van de Raadsinformatiebrief RIS 2022-V-31 
 
Vraag 1 
Kunt u informatie geven over de voortgang van het schoolgebouw met vakopleiding 
techniek? Klopt het dat alleen de netwerkaansluiting reden is om realisatie uit te 
stellen? 
 
Vraag 2 
Welke rol heeft de gemeente in de realisatie van het schoolgebouw en welke inzet 
heeft de gemeente gedaan voor de realisatie van het schoolgebouw. 
 
Vraag 3 
In hoeverre is er bij de realisatie van het schoolgebouw nagedacht over een accu icm 
zonnepanelen? 
 
Vraag 4 
Is het technisch mogelijk om  een gemeentelijke batterijopslag te realiseren met een 
aansluiting van 3x80 ampere die omliggende gebouwen, zoals bijvoorbeeld een 
schoolgebouw van extra stroom voorziet met een accupakket op piekvraag momenten. 
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Vraag 5 
Indien het technische mogelijk is om het schoolgebouw te voorzien van de benodigde 
stroom, ondanks de huidige netwerkcapaciteit problemen. Wat zijn dan de extra 
geschatte kosten? 
 
Vraag 6 
Indien het mogelijk is om het schoolgebouw versneld te realiseren met een naburige 
accuopslag, is het college bereid dit te overwegen? Zo nee, waarom niet 
 
Toelichting: In onze denklijn gaan wij er vanuit dat er al gebruik gemaakt gaat worden 
van zonnepanelen, maar gezien het feit dat we maatschappelijke gebouwen duurzaam 
willen inrichten zal er zeer waarschijnlijk voor het verwarmen gekozen worden voor 
een warmtepomp, die van zichzelf al een grote energieaansluiting nodig heeft. Vooral 
bij koude temperaturen is er dus veel stroom nodig. Om in de piekvraag de school van 
stroom te voorzien, is het mogelijk een accuopslag in te zetten. Het is namelijk 
toegestaan om voor een batterijopslag (indien ander woz object) een extra aansluiting 
te krijgen. 
De accu kan overdag ingezet worden om de piekbelasting van het school gebouw op te 
vangen. Navraag leert ons dat een accu met een 100 kw omvormer en 200kwh opslag 
circa 100.000 euro in aanschaf kost.  
 

 


